
Zápis
zjednáni 15. valné hromady Jihomoravské krajské organlzace ČUS,

konané dne 9. 6.2016 v l5:00 hodin, v zasedací místnosti haly Morenda, Vídeňská 9, Brno.

Přítomni: delegáti a hosté dle prezenčních listin.

Jednání zahájilpředseda JmKO ČUS p. Pavel Blaha, v úvodu přivítal delegáty sboru okresních
sdružení, delegáty sboru členských sportovních svazů.

' Pan předseda Pavel Blaha navrhl pana místopředsedu Jiřího Sýkoru, jako osobu, která bude

řídit jednání VH.

1) Volba řídícího Valné hromady
Navržen a schválen jediný kandidát Jiří Sýkora. (hlasování - pro: 30, proti: 0, zdržel se: 1)

2) Volba pracovního předsednictva
Do pracovního předsednictva byli navrženi a schváleni: Pavel Blaha, Jakub Koudelka, Jiří
Sýkora, Jíři Zornik (hlasování - pro: 3 1, proti: 0, zdtžel se: 0)

3) Schválení programu a jednacího řádu VH
Přítomným byl předložen návrh programu zasedáni VH, kteeý byl schválen spolu s jednacím

řádem. (hlasování - pro: 3 l, proti: 0, zdržel se: 0)

4) Volba návrhovó a mandátové komise:
Po schválení předloženého návrhu programu a jednacího řádu VH byly navrženy a schváleny
návrhová komise a mandátová komise ve složení:

Návrhová komise: Zdeněk Kolesa - předseda komise, Zdeněk Jelínek - člen komise, Kamila
Benčová - členka komise. (hlasování - pro: 30, proti: 0, zdrže| se: l)

Mandátová komise: Josef Vrba - předseda komise, Petr Šíma - člen komise, Vojtěch Bártek -
člen komise. (hlasování - pro: 30, proti: 0, zdržél se: 1)

4) Výroční zpráva o činnosti,lmrO ČUS

Dle schváleného programu byla na jednání VH p. Pavlem Blahou podána výr oěni zptáva
o činnosti JmKO ČUS. Pan předseda ve zprávě popsal uplynulou činnost krajské organizace a

také proces ekonomické stabilizace a projektu servisních center sportu na okresní úrovni.
Vyjádřil spokojenost se vzájemnou spolupraci mezi krajskou otganizaci a Jihomoravským
krajem. Dále připomněl všechny sportovní a společenské akce, které JnKO, resp. OS ČUS
v JMK za uplynulé období uspořádali. Přítomné delegáty a hosty rovněž obeznámil s činností
Krajské rady JmKO ČUS. Zaverem zprávy p. Pavel Blaha celkově zhodnotil činnost JmKO
ČUS za uplynulý rok.

Pan Sýkora poprosil členy mandátové komise, aby se ujali funkce.



5) Zpráva o hospodařeníza rok 2015 včetně návrhu rozpočtu na rok 2016

Zprávu o hospodařeni za rok 2015 přednesl p. Jakub Koudelka s komentářem
k nákladovým i příjmovým položkám předloženého plnění rozpočtu zarok2015 včetně návrhu
rozpoČtu na rok 2016. Zminil se o položce materiál, která byla ve skutečnosti oproti návrhu
rozpoČtu vyŠŠÍ z dŮvodu neplánovaného nákupu nové kopírky po tom, co stará kopírka přestala
fungovat. Dále okomentoval výši dotace z JMK, kterou se podařilo získat v několikanásobné
výŠi proti plánu a jak byla tato částka využita na pořádání různých akcí po celém
Jihomoravském kraji.

Předložený návrh rozpočtu na rok 2016 komentoval p. Jakub Koudelka, zejménapak
nákladové položky mezd, nájmu a oprav.

Pana Levíčka zajimalu jaké konkrétní akce byly financované z dotace JmK byly pořádány. Pan
Koudelka popsal pořádané akce, kterými byly Dny náborů a dny seniorů v Brně i v okresech,
Den sportovišť v Bmě a vyhlášení anket Sportovec roku v okresech.

Následně proběhlo hlasování o schválení rozpočtu na rok 2015.
(hlasování -pro: 31, proti: 0,zdržel se: 0)

6) Zpráva dozorčí komise

Zptávu dozotči komise přednesl člen dozorči komise JmKO ČUS p. Josef Hrazdíra.
Komise provedla kontrolu na JmKO ČUS dne 6.6.2015. DK projednala předložené materiály
hospodaření JmKO ČUS za období leden-prosinec 2015 - bezpřipomínek. Nebylo shledáno
Žádných závažných nedostatků, při inventarizaci bylo vše v pořádku a nebyli zaznamenány
žádné stížnosti.
Pan Levíček se dotázal, jak je možné, že rozdilmezi dozorči zprávoua rozpočtem je 5 milionů.
Pan Koudelka vysvětlil, že rozpočet se týká pouze Jihomoravské krajské otganizace ČUS,
zatimco zpráva dozorčí komise popisuje celkový stav účetnictví, které je vedeno včetně svazů,
které nemají právní subjektivitu a v tom vznikáten rozdíl.

7) Udělení licence Svazu národní házené
Dalším bodem programu bylo projednání žádosti Svazu národní házené. Pan Říha

potvrdil, Že žádost byla podána v souladu se Stanovami ČUS. Svaz národni házené žádá o
udělení licence své Jihomoravské oblastní soutěžní komisi a pověřil zastupováním vůči
Jihomoravské krajské organizaci pana Jaromíra Skalníka.
(hlasování - pro: 31, proti: 0, zdrželo se: 0) SNH byl přijat začlena JmKo

8) Diskuse

P. Petr Šíma - Florbal - podal informaci o tom, že se zúčastnil VH ČUS ve Zliné. Maji z
centrály ČUSu stejně velkou dotaci jako JmK i když JmK je 2x větší. Dělení je nespravedlivé.
A také dodal, že ve Zlíně získali od kraje 100 tis, Kč. zatimco JihomoravskY ČUS získal 2mil
Kč od kraje. Chtěl tímto poděkovat vedení ČUS lmrO za výborně odváděnou pnáci, přesto žs



l

jsou v nevýhodě. P. Koudelka vysvětlil, že všechny kraje v ČR dostávají stejně bez ohledu na
velikost a v podstatě se s tím nedá nic dělat. JmKO získává ojedinělou podporu od kraje, kterou
využíváme k pořádání akcí v okresech. P. Blaha dodal, že požádali na MŠMT o další finance
napodporu sportu amajipřislíbené. Na trrtŠVt se řeší rozpouštění programu VIII, ČUS by měl
blit v příŠtím roce ministerstvu nápomocen se zprocesováním tohoto programu. P. Koudelka -
Jihomoravský kraj jako první podepsal s JmKO ČUS smlouvu o tom, že kdo bude chtít dotaci,
musí mít vyplněná data v IS.

P. Vrba - Blansko - jen upozornil, že program VIII není prováděn formou smluv, ale formou
rozhodnutÍ, to znamená, že se nepodepisuje oboustranně. A dále inťormoval o tom, že pan
hejtman byl na návštěvě v Blansku. Tam padl návrh rozšířit programy o samostatný program
na odměny trenérum mládežnických družstev - hejtman je tomuto nakloněn.

P. Stejskal - Břeclav - se dotázal na program, o kterém zaslechl, ale neví podrobnosti. Hejtman
vyhlásil program mŮže se žádat až do 200tis? P. Blaha vysvětlil, že se jedná o loterijní penize
5,5mil aWaJ dá stejnou částku a vypíše program, Nedají se tam dát mzdy a dohody, jen služby.

P. Skalník - Národní házená- navrhl, jestli by se nedalo dát 50% paušál a 50oÁ podle velikosti
při rozdělování centrálních financí ČUSu. P. Koudelka vysvětlil, že o tom také nechtěj ív Praze
slyšet. Myslí si, že by to bylo rozumné, ale v republikovém dělení to neprošlo. P. Řitra dodal,
že rozdělování financi ČUS podléhá rozhodnutí VH, malé okresy/svazy stejná váha hlasu,
malých je víc, tak velké přehlasují.

V 15:53 nebyly již žádné další dotazy a náměty, proto byla diskuse uzavřena.

9) Zpráva mandátové komise

Na jednání VH bylo pozváno:
Ze sboru zástupců okresních sdružení celkem 21 delegátů s hlasem rozhodujícím, ze sboru
zástupcŮ členských sportovních svazů celkem 18 delegátů s hlasem rozhodujícím.

Jednání VH se zúčastnilo:
Ze sboru zástupců okresních sdružení 20 delegátů s hlasem rozhodujícím, což je 95 'Á
pozvaných, ze sboru zástupcŮ ělenských sportovních svazů 11 delegátů s hlasem
rozhodujícím, což je 61,1oÁ pozvaných.

Z obou sborŮ je přítomna nadpoloviční většina pozvaných delegátů s hlasem rozhodujícím.

Jednání valné hromady je usnášeníschopné. Delegáti regionálních sdružení a krajských
sportovních svazŮ hlasují odděleně. K platnosti usnesení VH je třeba nadpoloviční většina hlasů
přítomných delegátŮ regionálních sdružení a nadpoloviční většina hlasů přítomných delegátů
členských sportovních svazů.



USNESENÍ:

15. Valná hromada JmKO ČUS projednala veškeré body svého programu anazákladě svého
jednání přijímá toto usnesení:

1. Valná hromada schvaluie:
a) výroční zprávuo činnosti JmKO ČUS,
b) zprálu o hospodaření JmKO ČUS za rok 2015 a návrh rozpočtu na rok 2016
c) zprávurevizni komise JmKO ČUS.

2. Valná hromada pověřuie:
kraiskou radu:
Přijetím vhodných opatření zabezpečit maximální hospodárnost a efektivnost při čerpání
rozpoČtu JmKO. V případě potřeby přijmout taková opatření, aby bylo v každém případě
dosaženo vyrovnaného hospodaření s rozpočtem JmKO ČUS v roce20l6.

3. Valná hromada ukládá
a) Kraiské radě:
a.1/ Vyhodnotit poznatky a náměty z diskuse valné hromady a zaujmout k nim příslušná
stanoviska a řešení.

Odpovídá: předseda lmrO ČUS

a.2l Zaslatvšem řádným členům JmKO ČUS usnesení valné hromady věetně zápisu z jednání.
Pro zaslání materiálů přednostně využit e-mailovou poštu.

Odpovídá: manažu SCS JmKO ČUS

a.3/ Aktivně spolupracovat s orgány Jihomoravského kraje na zlepšování podmínek pro činnost
CUS a sportovních aktivit naúzemíkraje.

Odpovídá: členové KR JmKO ČUS

4. valná hromada přiiímá člena

Valná hromana JmKO ČUS pri3imá za svého člena Svaz národní házené - Jihomoravskou
oblastní soutěžní komisi SNH na základé čl. XIVB bod 3 stanov na jejich žádost
Bližší podmínky členství stanoví krajská rada JmKO ČUS.

Termín: nejbližší zasedání KR
Odpovídá: manažer SCS JmKO ČUS

Usnesení VH bylo přijato nadpoloviční většinou hlasů v obou sborech VH, a bylo ověřeno
pracovním předsednictvem valné hromady.



Závétem zaseÁáníVH JmKo ČUs předseda p. Pavel Blaha poděkoval vŠem zúČastněným za

kvalitní jednání, a ukončil jednání 15. Valné hromady JmKo čus. I

Pavel Blaha

V Brně dne 9. 6.2015

zapsala: Marta Gabrielová
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